
Wall’s Masterpiece

Pomice

Pomice

Pomice is top class water based marble finish which enriches the ambience of the interiors of the 
room. It creates a shiny marble type finish and ends up in boundless patterns utilizing the imagina-
tion of an artist and the skills of the applicator and forms attractive marble like effects on various 
surfaces. The finish can be extended to different patterns of various colors and also accepts metal-
lic pigments like gold, silver, pearl finish etc., the product is very hygienic and has good anti fungal 
properties. The maintenance cost if very low as it requires only touch up after a little sanding.

 Substrate: Concrete, plaster, masonry and gypsum.
 Area of Use: Interiors only for various decorative effects.
 Finish: Smooth and Glossy.   
 Color: White and any other color as per the end effect. 
 Spread Rate: Light colors cover 1 m2/L. - Dark color 4 m2/L - 2 coats recommended
 Drying Time (30° C): Set to touch: 2 – 3 hours.
                                                    Ready for Recoat: at touch dry stage.
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Apply EVI primer using a roller.
Wait till dry then follow the steps.

We can do the polish by adding wax 
on the surface to get better shining
and protection.

بوميتشي 

) الجبس , الطابوق , سمنت الإ( الأسطح الداخلية : أماكن الإستخدام 
: الملمس 
. : الألوان 

لتر/ متر مربع 1: معدل التغطية 
. ساعة–) : درجة مئوية30(معدل الجفاف  23

. نتهاء مرحلة جفاف الطبقة الأولى لطبقة ثانية يجب الإنتظار لحين إ

الأبيض وكافة الألوان الاخرى حسب الشكل النهائي 

كما انها . طابع رخامي يضفي على الاسطح الداخلية رونقا لامعا وبوميتشي من اصباغ الديكورات المائية العلاية الجودة ذ
كما وانه يمكن الحصول على . وتصاميم متنوعية وذلك حسب طريقة التطبيق تمكن المستخدم من الحصول على اشكال 

. سهلة التطبيق ومن محاسن اصباغ بوميتشي انها مواد مضادة للتعفن. الذهبية والفضية واللؤلؤية الألوان 

ناعم و لامع 

) لتر / متر مربع 4(الألوان الداكنة                  -  

ينصح باستخدام طبقتين للحصول على الشكل النهائي 
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